



MUNICIPAL
Gazette
MUNICIPALE
DE—OF
Montreal

— Toutes communications se rapportant aux annonces ou aux abonnements devront être adressées tout simplement comme suit :

“ La Gazette Municipale ”
Bureau de Poste : 917 ou
25 rue St-Gabriel, Montréal

— Toutes communications se rapportant à la rédaction devront être adressées comme suit :

“ La Gazette Municipale ”
Hôtel de Ville, — Montréal

— All communications relative to advertisements or subscriptions should be addressed simply as follows :

“ The Municipal Gazette ”
Post Office Box 917 or
25 St. Gabriel St., Montreal

All communications relative to the editorial part of the paper should be addressed as follows :

“ The Municipal Gazette ”
City Hall, — Montreal
TELEPHONE MAIN 4240

Parait le lundi matin
Published every Monday morning
Abonnements \$2 par an
Subscriptions \$2 a year
Payables d'avance
Payable in advance

Organe officiel de la Corporation
de la Ville de Montréal

Official organ of the Corporation
of the City of Montreal

CANADA

DELIBERATIONS

COMMISSION SPECIALE re “ MONTREAL WATER & POWER CO.”

Compte rendu de l'assemblée du 22 septembre

Sont présents: MM. les échevins N. Lapointe, président, Roy, David, L'Espérance, Guay, L.-A. Lapointe et Larivière.

1.—Soumise et lue une opinion du Département en Loi, en date du 18 juillet, au sujet des pouvoirs conférés à la Cité par le Statut 55-56 Vict., chap. 76, à l'effet d'acquiescer les machines, propriétés et matériaux appartenant à la “Montreal Water & Power Company”.

Et une discussion se soulevant quant à l'opportunité d'acheter tout le matériel de ladite Compagnie, M. l'échevin Guay propose, et il est

Résolu: De demander aux avocats de la Cité de bien vouloir répondre aux questions suivantes:

1. Au cas où les machines, etc., appartenant à la Cie “Montreal Water & Power” et employées par elle dans le but de fournir l'eau à une municipalité annexée à la Cité de Montréal, serviraient aussi à fournir l'eau à d'autres municipalités ne faisant pas partie de la Cité, ladite Cité pourrait-elle, en vertu de la loi, acheter ces machines et assumer les obligations de ladite Compagnie?

2. Quelle serait la manière de procéder pour acquiescer tout le matériel de la Compagnie; quels sont les amendements qui devraient être faits quant aux emprunts nécessaires à cette fin?

3. Quelle serait la procédure à suivre pour donner effet à la loi 55-56 Victoria, chap. 76? La Cité devrait-elle faire des démarches avant d'avoir obtenu le droit d'emprunter les fonds dont elle aura besoin pour payer le matériel, etc. de la Compagnie “Montreal Water & Power”?

Ajournement.

JULES CREPEAU,
Secrétaire.

SPECIAL COMMITTEE re MONTREAL WATER & POWER CO.

Report of meeting held the 22nd of September

Present: Ald. N. Lapointe, chairman, Roy, David, L'Espérance, Guay, L. A. Lapointe and Larivière.

1.—Submitted and read an opinion from the Law Department, dated the 18th of July, anent the rights conferred upon the City, by Statute 55-56 Vict, chap. 76, to acquire the machines, properties and material belonging to the Montreal Water & Power Company.

And a debate arising as to the advisability of purchasing all the material belonging to said Company,

Ald. Guay moved, and it was

Resolved: To ask the City attorneys for a reply to the following questions:

1. In case the machines, etc., belonging to the Montreal Water & Power Co., and used by said Company to supply water to a municipality annexed to the City of Montreal, and if they were to be used for the purpose of supplying water to other municipalities outside of the City, could the City, in virtue of the law, purchase these machines and assume the obligations of said Company?

2. What would be the mode of proceeding so as to purchase the whole material of the Company; what amendments should be adopted concerning the necessary loan to that effect?

3. What would be the procedure to be followed in order to give effect to the act 55-56 Victoria, chap. 76. Should the City take the necessary steps before having obtained the right to borrow the funds which it will require, to pay the material, etc., of the Montreal Water & Power Company?

Adjourned.

JULES CREPEAU,
Secretary.